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فرهاد تیمورزاده :

دوست دارم با نقش های جدید خودم را به چالش بکشم
فرهاد تیمورزاده بازیگر سینما و تلویزیون از جمله سریال بچه مهندس ۴ و کلبه ای در مه به ایفای نقش پرداخته است.

به گزارش خبرنگاران گروه فرهنگ، هنر و رسانه  گزارش خبر، در گفتگو با فرهاد تیمورزاده بازیگر سینما و تلویزیون از جمله سریال بچه مهندس ، معرفی
اجمالی از خودشان را ارائه دادند که به سمع و نظرتان می رسانیم.

-لطفا خودتان را معرفی کنید و سوابق و فعالیت هایی که در راستای هنر داشته اید بگویید.
فرهاد تیمورزاده هستم متولد ۳۰ آبان ۱۳۷۵ در کارنامه ام بازی در سریال بچه مهندس ۴ نقش علمی و سریال کلبه ای در مه نقش سرباز و بیشتر فعالیتم

تمرین بازیگری است.
-اولين جرقه برای بازيگر کی در ذهنتون زده شد؟

از کودکی علاقه زیادی به بازیگری فیلم های متعددی داشتم و نگاه میکردم تا اینکه به صورت حرفهای و جدی شروع کردم.
-برای فیلم «کلبه ای در مه» چگونه انتخاب شدی؟

صحبتی انجام شد با آقای حسن لفافیان کارگردان مهران دلسوز کلبه ای در مه که من واقعا مدیونشون هستم بابت اعتمادی که به من کردند و تک تک
روزهایی که سر فیلم برداری آفیش میشدم با عشق کار میکردم کنارشون که عوامل بسیار درجه یک و تیم کارگردانی عالی، آرزو دارم دوباره در کنارشون

کار کنم.
-با استرس قبل از کار چه می کنید؟ قبل از رفتن جلوی دوربین.

اول کار استرس جزئی هست ولی بعد کاملا تمرکز روی نقشم و بازی میکنم
-شما در این سریال کلبه ای در مه نقش سرباز را دارید، آیا با این نقش راحت کنار آمدید؟

بله چالش خیلی خوبی برای من بود توانستم خداروشکر در نقش سرباز به خوبی ایفای نقش کنم.
-درباره بازخورد مخاطب و توجه بیننده به سریال «کلبه ای در مه» توضیحاتی ارائه بفرمایید.

خدا را صدهزار مرتبه شکر که مردم و مخاطبان عزیز استقبال خیلی خوبی از سریال داشتند، به طوری که زمانی که بیرون بودم تکرار سریال اکثرا داخل
مغازه ها و... در حال تماشا بودند، حتی چند دفعه مردم عزیز به من لطف داشتند و درباره سریال سوالاتی میپرسیدند، بابت این حس و کار شیرین

خداروشکر میکنم
-برای انتخاب نقشهای خود معیارهای خاصی دارید؟

خیر معیاری ندارم دوست دارم با نقش های جدید خودم را به چالش بکشم.
-اگر بخواهید چیزی را در ظاهرتان تغییر بدهید؟ در واقع آیا از چیزی در ظاهرتان ناراضی هستید؟

چیزی است که خدا آفریده و همیشه شکرگزار هستم و ناراضی نیستم.
- آیا کاری به جز بازیگری بوده که بخواهید امتحانش کنید؟

خیر کاری نبوده و تمام تمرکزم روی بازیگری است.
-چه نقش هایی را دوست داری بازی کنی؟

همه بازیگران دوست دارند بهترین نقش ها را بازی کنند این یک امر طبیعی است، خودم دوست دارم نقش های احساسی ، عاشقانه و تاثیرگذار بازی
کنم که خداروشکر تاثیرگذار بازی کرده ام، ولی من الان به این فکر میکنم که خودم با تمام نقش ها به چالش بکشم.

-چه چشماندازی برای آینده بازیگریتان پیشبینی میکنید؟
آنقدر پیشرفت کنم تا بتوانم برای خودم افتخاری باشم، برای سختی زیادی که کشیدم تا به این مرحله از زندگیم و بازیگری برسم و برای کشورم و مردم

عزیزم افتخار آفرین باشم، امیدوارم بتوانم به تک تک جوایز جشنواره های ملی و بینالمللی دست پیدا کنم که آن روز دیر نیست.
-بین سینما، تلویزیون و تئاتر کدام یک را بیشتر می پسندید؟

 سینما، تلویزیون و نمایش خانگی میپسندم.
-حرف آخر؟

از خدا ممنونم که تو هیچ شرایط زندگیم منو رها نکرد همیشه حواسش به من بوده و هست، تشکر میکنم از آقای حسن لفافیان که به من اعتماد
کردند. واقعا دلسوز، مهربان، نور چشمم شدند و مدیونشون هستم اولین سریالی بود که نقشم طولانی و شیرین بود.

حیف که زود گذشت آرزو دارم دوباره در کنارشون بازی کنم و عوامل کارگردانی و عوامل سریال به خصوص بازیگران که برایم افتخار آشنایی و دوستی با
آنان شد، خوشحالم در کنارشان خیلی چیزا را یاد گرفتم. و تشکر میکنم از آقای احمد کاوری اولین سریالی که بازی کردم سریال بچه مهندس۴ بود به من
اعتماد کردند. واقعا مهربان، دلسوز و سرشون سلامت باشد. با آرزوی همکاری مجدد واقعا لذت بردم در کنارشان هر چند کوتاه بود و همچنین عوامل

خوب بچه مهندس
امیدوارم بیشتر به تئاتر بچه های تئاتر توجه کنند خیلی به تئاتر ضربه وارد شده است، امیدوارم پیگیری مسئولین محترم جدی باشد به حوزه سینما و
تئاتر و هرچه زودتر این ویروس ریشه کن بشود مردم دنیا نفس راحتی بکشند، دوباره به زندگی طبیعی خودشون برگردند همچنین مردم عزیز کشورم.
تشکر میکنم از مردم عزیز تر از جانم که با پیام های آنها انرژی میگیرم هر لحظه به من لطف دارند امیدوارم دوباره برای بنده افتخاری باشد مهمان خانه
های گرمشان باشم و امیدوارم هر لحظه مردم خوب و نازنین کشورم لبشون خندون، تنشون سلامت هر چه زودتر مشکلاتشون برطرف بشود و تشکر از

کسانی که حمایتم کردند.




